
 

 

 

Joan Ribó, alcalde de València y President del Comité Assessor del Port de València 

 

 “El Museu Marítim és fonamental per a València” 
 

València, 10 de març de 2016.- “El Museu Marítim és un projecte fonamental per 
a València. És un projecte de legislatura que s´ha de fer amb el rigor que reclamen 
les grans actuacions”. Amb estes paraules ha defensat Joan Ribó, alcalde de 
València els treballs que ha començat a desenvolupar la Comissió de Treball pel 
Museu Marítim de València integrada per representants del Port de València 
(Autoritat Portuària de València – APV), Ajuntament de València, Generalitat 
Valenciana i Diputació de València. 

El tema del Museu Marítim ha sigut hui estudiat al sí del Comitè Assessor del Port 
de València, com a Comissió Delegada del Consell d’Administració de l’APV per a 
l’Impuls de la Integració Territorial Port/Ciutat que presideix l’alcalde de València. 

Ribó s’ha pronunciat a favor de la col·laboració de totes les administracions en el 
projecte, com també de les empreses privades que conformen la Comunitat 
Portuària de València. 

 “Hem decidit posar en marxa la creació del Museu Marítim a través d'una fundació, 
com s'ha fet en altres ciutats, en la qual participaran l'Ajuntament i l'Autoritat 
Portuària, però, a més, demanarem la participació de la Generalitat i la Diputació, i 
la col·laboració d'empreses relacionades amb el sector portuari”, ha comentat Joan 
Ribó. “Pense que és un projecte molt interessant per a la ciutat que volem 
desenvolupar al llarg d'esta legislatura i, per açò, hem acordat que es presente ja 
un projecte modulat. Eixe museu probablement estarà dividit en diversos centres, 
un dels quals, però no l'únic, estarà en les Drassanes”. 

Ha informat que també s'ha demanat que es presente un avantprojecte de 
pressupost per a poder posar en marxa el museu amb la màxima rapidesa. ”Volem 
que València tinga un museu marítim, i hui hem acordat amb el Port treballar 
conjuntament per a aconseguir-ho”. 

 


